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P R O T O K Ó Ł  nr XXIV/16 
sesji Rady Miejskiej Węglińca 

w dniu 24 listopada 2016 r  
miejsce obrad – sala posiedzeń Urzędu GiM W ęgliniec 

 
 

    O godz. 9.02 Przewodniczący Rady Waldemar Błauciak otworzył obrady wypowiadając 
oficjalną formułę: „Otwieram dwudziestą czwartą sesję Rady Miejskiej Węglińca”. 

W oparciu o listę obecności (zał. nr1) poinformował, że spośród piętnastoosobowego, 
ustawowego składu Rady obecnych jest 12 radnych. Dodał, że nieobecni to radni: Andrzej 
Fink, Krzysztof Kutrowski i Tomasz Szymański. W oparciu o powyższe ustalenia stwierdził, 
że obrady są prawomocne.  
(w tym samym czasie na obrady przybyli: radny Andrzej Fink i radny Tomasz Szymański) 
Prowadzący sesję powitał wszystkich zebranych. Lista osób zaproszonych i uczestniczących 
w sesji stanowi zał. nr 2.  
 
Do wskazanego przez Przewodniczącego Rady porządku obrad (zał. nr 3), przekazanego 
wszystkim zainteresowanym wraz z materiałami na sesję, uwag nie wniesiono.  
W drodze głosowania, 14 głosami „za”, Rada przyjęła niniejszy porządek.  
 
Kolejnym punktem porządku obrad było PRZYJĘCIE PROTOKÓŁU SESJI Z DNIA 25 PAŹDZIERNIKA 

2016 R. Uwag nie zgłoszono i niniejszy protokół został przyjęty jednogłośnie, 14 głosami 
„za”.   

Nawiązując do punktu INTERPELACJE I ZAPYTANIA RADNYCH prowadzący obrady przypomniał, 
że tradycyjnie można je składać na piśmie, w trakcie trwania obrad. Dodał, że jeżeli będzie to 
możliwe, ustna odpowiedź zostanie udzielona w dalszej części posiedzenia. W przypadku  
braku takiej możliwości, zainteresowanemu zostanie przekazana pisemna odpowiedź. 
 
Następnie głos oddano Wicestaroście Powiatu Zgorzeleckiego, radnemu powiatowemu 
Mariuszowi Wieczorkowi. Mówca nawiązując do objętej funkcji Wicestarosty wskazał na 
możliwości wynikające z zakresu obowiązków obejmujących m.in. nadzór nad północną 
częścią powiatu, w której położona jest także gmina Węgliniec. Następnie wymienił plany 
związane z terenem tut. gminy (przygotowanie w roku 2017 projektu i dokumentacji 
przebudowy drogi będącej ul. Piłsudskiego w Węglińcu i realizacja tego projektu w roku 
2018, w latach 2016 i 2017 bieżące prace związane z odwodnieniem drogi 24 w Czerwonej 
Wodzie,  wykonanie w br barierki na przepuście zlokalizowanym na drodze do Zielonki, 
planowane w przyszłym roku prace dokumentacyjne związane z wykonaniem odcinka drogi 
Zielonka - Dłużyna Dolna oraz planowana w 2017 roku dokumentacja z przewidywaną w 
roku 2018 realizacją wykonania wierzchniej części drogi na ul. Łużyckiej w Ruszowie). 
(ok. godz. 9.08 na sesję przybył radny K. Kutrowski) 
Wicestarosta podkreślił, że jest otwarty także na sugestie radnych i tut. władz. Poinformował 
również, że zalegające obecnie na chodniku ulicy Piłsudskiego w Węglińcu liście zostaną 
uprzątnięte w przyszłym tygodniu. Natomiast sprawa utrzymania tej ulicy będzie 
uregulowana porozumieniem, które zostanie podpisane pomiędzy powiatem a tut. gminą.  
Dyskusja, jaka się wywiązała z udziałem Wicestarosty dotyczyła wniosku o utworzenie na 
terenie Węglińca gabinetu rehabilitacyjnego, ewentualnego zainteresowania udziałem dzieci z 
Węglińca w tworzonej powiatowej placówce dla dzieci z dysfunkcjami, wpływu władz 
Powiatu na dokończenie remontu drogi wojewódzkiej 296.  
Po zakończonej dyskusji Wicestarosta złożył zebranym życzenia z okazji zbliżających się 
Świąt Bożego Narodzenia.  
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Kolejny punkt porządku obrad dotyczył SPRAWOZDANIA Z DZIAŁALNOŚCI BURMISTRZA W OKRESIE 

MIĘDZY SESJAMI. Kserokopia pisemnego sprawozdania, obejmującego miesiąc październik  
2016r, stanowi zał. nr 4. 
Uwag ani pytań nie zgłoszono i jednogłośnie, 15 głosami „za”, Rada przyjęła przedmiotowe 
sprawozdanie.  
 
Następnym tematem były SPRAWOZDANIA Z PRAC KOMISJI W III  KWARTALE 2016 R.  
Przygotowane sprawozdania kolejno odczytali: Przewodniczący Komisji Gospodarczo-
Finansowej - Zbigniew Zawadzki, Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury - Maria 
Fedyczkowska, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Prawa i Porządku Publicznego - 
Grzegorz Tyrakowski, Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska 
- Marek Wawrzynek oraz Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Spraw Socjalnych - Bożena 
Wajda. Pisemne wersje przedstawionych sprawozdań stanowią kolejno zał. od nr 5 do 9.  
Pytań ani uwag do spraw przedstawionych w sprawozdaniach nie zgłoszono.  
 
Zgodnie z porządkiem obrad następnym punktem był CIĄG DALSZY PREZENTACJI  ANALIZ 

OŚWIADCZEŃ MAJĄTKOWYCH DOKONANYCH PRZEZ ZOBOWIĄZANE DO POWYŻSZEGO PODMIOTY .  
Przewodniczący Rady poinformował, iż wpłynęły analizy: z Urzędu Skarbowego w Lubaniu 
dot. Skarbnika GiM oraz z Urzędu Skarbowego w Bolesławcu dot. Komendanta Straży 
Miejskiej w Węglińcu.  
Po tej części obrad, ok. godz. 9.25, prowadzący posiedzenie ogłosił przerwę.  
 
O godz. 9.40, po wznowieniu obrad, przystąpiono do realizacji  BLOKU UCHWAŁ. Projekty 
rozpatrzono w następującej kolejności: 
1. w sprawie zmiany załączników nr 1 i 2 do uchwały nr 168/XIII/15 z dnia 

15.12.2015r. w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta 
Węgliniec 

Burmistrz Gminy i Miasta Stanisław Mikołajczyk zaproponował, iż w pierwszej kolejności 
szczegółowo omówi zmiany w budżecie, bowiem zmiany te bezpośrednio przekładają się na 
WPF.  
2. w sprawie zmian w budżecie  
Przewodniczący Komisji GF Z.Zawadzki poinformował, że komisja na wspólnym 
posiedzeniu wszystkich pięciu komisji w dniu 22 bm pozytywnie zaopiniowała obydwa w/w 
projekty z uwzględnieniem w projekcie w sprawie zmian w budżecie następujących korekt: w 
§ 4 (nowa treść początku tego paragrafu w brzmieniu: „W wyniku wprowadzonych zmian 
powstała nadwyżka w kwocie 1.000.000,00 zł, którą postanawia się przeznaczyć…” ), w § 5, 
ust.1, podpunkt 2 (poprzez zastąpienie wymienionej tam kwoty 1.300.000,00 zł kwotą 
„543.311,00 zł”) oraz wprowadzeniem kwoty 34 tys. zł - zwiększenie wydatków w dziale 
90002-gospodarowanie odpadami, z pokryciem po stronie zmniejszeń o 34 tys. zł w rozdziale 
80104-dotacje dla przedszkoli niepublicznych.   
Burmistrz dodał, że w stosunku do projektu omawianego na w/w posiedzeniu, poza zmianami 
wymienionymi przez Przewodniczącego Komisji GF wprowadza się kolejne korekty. 
Dotyczyły one: udzielenia pomocy finansowej Gminie Złotoryja (dział 852 po zmianach 
1.080 zł), dochodów gospodarki odpadami (dział 90002 - 34 tys. zł), działań remontowych 
zmieniających system ogrzewania w OSP (dział 754 - 2,5 tys. zł), nowej inwestycji w OSP 
Węgliniec - pomieszczenia sanitarne (dział 754 - 48 tys. zł).  
Skarbnik wskazała na jeszcze jedną zmianę dot. dodatkowych środków na świetlicę w 
Zielonce (dział 921 - 800 zł).  
Do przedstawionych propozycji zmian pytań nie zgłoszono, w związku z czym, 
Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych pytając, kto jest za wprowadzeniem 
przedstawionych zmian w dziale 852, 900, 754 i 921.  
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Jednogłośnie, 15 głosami „za” Rada przyjęła niniejsze zmiany.  
Skarbnik omówiła jeszcze kwestie związane ze źródłem pokrycia wydatków.  
Następnie  wspólnie z Burmistrzem odnieśli się do spraw wskazanych przez radnych.  
W drodze głosowania, 15 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 509/XXIV/16 w sprawie 
zmiany załączników nr 1 i 2 do uchwały nr 168/XIII/15 z dnia 15.12.2015 r. w sprawie 
przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Węgliniec. Niniejsza uchwała 
stanowi zał. nr 10. 
Również 15 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 510/XXIV/16 w sprawie zmian w 
budżecie. Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 11. 
3. w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości na obszarze Gminy i Miasta 

Węgliniec 
Przewodniczący  Komisji: GF, OiK, RPiPP, RLiOŚ oraz ZiSS kolejno poinformowali, iż 
komisje wydały pozytywne opinie nt. niniejszego projektu uchwały.  
Pytań ani uwag nie zgłoszono.  
15 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 511/XXIV/16 w sprawie określenia stawek 
podatku od nieruchomości na obszarze Gminy i Miasta Węgliniec. Niniejsza uchwała 
stanowi zał. nr 12. 
4. w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych na obszarze 

Gminy i Miasta Węgliniec 
Przewodniczący  Komisji: GF, OiK, RPiPP, RLiOŚ oraz ZiSS kolejno poinformowali, iż 
komisje wydały pozytywne opinie nt. niniejszego projektu uchwały.  
Pytań ani uwag nie zgłoszono.  
15 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 512/XXIV/16  w sprawie określenia stawek 
podatku od środków transportowych na obszarze Gminy i Miasta Węgliniec. Niniejsza 
uchwała stanowi zał. nr 13.  
5. w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzania ścieków na rok 2017 
Przewodniczący  Komisji: GF, OiK, RPiPP, RLiOŚ oraz ZiSS kolejno poinformowali, iż 
komisje wydały pozytywne opinie nt. niniejszego projektu uchwały.  
Wskazując na potrzebę rozwiązania problemu corocznych dyskusji nt. nowych stawek za 
wodę i ścieki, Burmistrz zaproponował przeprowadzenie debaty poświęconej zmianie 
struktury organizacyjnej Zakładu Usług Komunalnych poprzez wydzielenie z działalności 
zakładu części wodno-kanalizacyjnej i utworzenie spółki ze stuprocentowym udziałem 
gminy. Podkreślił, że ewentualne tego typu działania poprzedzać będzie szczegółowa analiza 
zlecona do wykonania profesjonalnej firmie. Wskazał również możliwości, jakie daje 
niniejsze rozwiązanie w odniesieniu do ustalanych stawek taryf. Odniósł się także do pytań 
dot. funkcjonowania ZUK po ewentualnym przekształceniu jego struktur. 
Do samego projektu pytań ani uwag nie zgłoszono.                        
14 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym”, Rada podjęła uchwałę nr 513/XXIV/16 w 
sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 
odprowadzania ścieków na rok 2017. Podjęta uchwała stanowi zał. nr 14. 
6. w sprawie określenia stawek dotacji przedmiotowych dla Zakładu Usług 

Komunalnych w Węglińcu na realizację zadań bieżących 
Przewodniczący  Komisji: GF, OiK, RPiPP, RLiOŚ oraz ZiSS kolejno poinformowali, iż 
komisje wydały pozytywne opinie nt. niniejszego projektu uchwały.  
Pytań ani uwag nie zgłoszono.  
14 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym”, Rada podjęła uchwałę nr 514/XXIV/16 w 
sprawie określenia stawek dotacji przedmiotowych dla Zakładu Usług Komunalnych w 
Węglińcu na realizację zadań bieżących. Podjęta uchwała stanowi zał. nr 15. 
Burmistrz wskazał na przysługujące Radzie, w tym czasie uprawnienia (podjęcie uchwały, 
posiadając informację, że wszystkie pozycje taryf zostały przyjęte zgodnie z prawem, albo 
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odrzucenie w przypadku gdyby taryfy zostały źle wyliczone, albo zastosowanie dopłaty). 
Dodał, że ostatnia z w/w możliwości, zawarta w podjętej przed chwilą uchwale, odciąża 
odbiorców mediów od całkowitych kosztów naliczonych przez ZUK. Podkreślił także, iż w 
celu uniknięcia kolejnej zmiany stawek opłat za wodę i kanalizację, zasygnalizowaną przy 
omawianiu poprzedniego projektu dyskusję, należy przeprowadzić w I półroczu przyszłego 
roku. 
7. w sprawie zmiany uchwały nr 37/V/15 z dnia 25 lutego 2015 r w sprawie wyboru 

metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz stawki 
opłaty na terenie Gminy i Miasta Węgliniec 

Przewodniczący Rady przypomniał stawki zaproponowane na wspólnym posiedzeniu w dniu 
22 bm.: w § 1, pkt.1 kolejno - 14 zł i 13 zł, pkt. 2 podpunkt a) - 45 zł, podpunkt b) - 23 zł, 
pkt.3 - 24 zł,  pkt.4 podpunkt a) - 76 zł, podpunkt b) - 37 zł,  pkt.5 kolejno - 45 zł i 76 zł.  
Przewodniczący  Komisji: GF, OiK, RPiPP, RLiOŚ oraz ZiSS kolejno poinformowali, iż 
komisje wydały pozytywne opinie nt. niniejszego projektu uchwały.  
Dyskusja jaka wywiązała się nt. niniejszego projektu dotyczyła spraw związanych z 
segregowaniem poszczególnych rodzajów odpadów, zadań pracowników firmy odbierającej 
odpady oraz zaplanowanych spotkań z mieszkańcami poszczególnych miejscowości, na 
których prezentowane będą informacje nt. gospodarki odpadami.  
15 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 515/XXIV/16 w sprawie zmiany uchwały nr 
37/V/15 z dnia 25 lutego 2015 r w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz stawki opłaty na terenie Gminy i Miasta 
Węgliniec. Podjęta uchwała stanowi zał. 16.  
Po podjęciu niniejszej uchwały Burmistrz przedstawił jeszcze informację nt. efektów 
monitorowanej zbiórki odpadów wielkogabarytowych. Zaprezentowane w formie 
multimedialnej zestawienia obejmowały m.in. ogólne i w rozbiciu na poszczególne 
miejscowości ilości odpadów zebranych w listopadzie w porównaniu do takich samych 
danych z wrześniowej zbiórki oraz koszty z tym związane.  
8. w sprawie uchylenia uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty od posiadania psów 
Zgodnie z informacją Przewodniczącego Komisji RPiPP niniejsza komisja nie opiniowała 
tego oraz kolejnych projektów uchwał ze względu na fakt, iż po opuszczeniu przez dwóch 
radnych wspólnego posiedzenia komisji w dniu 22 bm, pozostało tylko dwóch członków tej 
komisji. 
Natomiast Przewodniczący  Komisji: GF, OiK, RLiOŚ oraz ZiSS kolejno poinformowali, iż 
komisje wydały pozytywne opinie nt. niniejszego projektu uchwały.  
Dyskusji nie podjęto.  
14 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 516/XXIV/16 w sprawie uchylenia uchwały w 
sprawie wprowadzenia opłaty od posiadania psów.  
(w trakcie głosowania nieobecny radny Krzysztof Kutrowski) 
Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 17.   
9. w sprawie uchylenia uchwały nr 356/XVII/12 z dnia 28 sierpnia 2012 r w sprawie 

ustalenia stawki opłat za korzystanie przez operatora i przewoźnika z przystanków 
komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina i Miasto 
Węgliniec 

Przewodniczący  Komisji: GF, OiK, RLiOŚ oraz ZiSS kolejno poinformowali, iż komisje 
wydały pozytywne opinie nt. niniejszego projektu uchwały.  
Dyskusji nie podjęto. 
12 głosami „za”, przy 2 „wstrzymujących”, Rada podjęła uchwałę nr 517/XXIV/16 w 
sprawie uchylenia uchwały nr 356/XVII/12 z dnia 28 sierpnia 2012 r w sprawie ustalenia 
stawki opłat za korzystanie przez operatora i przewoźnika z przystanków komunikacyjnych, 
których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina i Miasto Węgliniec 
(w trakcie głosowania nieobecny radny Krzysztof Kutrowski) 
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Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 18.   
10. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych dla Gminy i Miasta Węgliniec na 2017 rok 
Przewodnicząca Komisji ZiSS poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała 
niniejszy projekt uchwały.  
W trakcie podjętej dyskusji zauważono potrzebę zwiększenia świadomości młodzieży, iż 
piwo jest również alkoholem. Podniesiono także sprawy: stosowanych form uświadamiania 
szkodliwości alkoholu, wymienionego w programie stopniowego zmniejszania się rozmiaru 
problemu nadużywania alkoholu w przeciwieństwie do skali zażywania dopalaczy i 
narkotyków, stałego poziomu ilości punktów sprzedaży alkoholu na terenie tut. gminy, 
uczestnictwa członków komisji w pogadankach nt. przeciwdziałania alkoholizmowi.  
Po dyskusji, jednogłośnie, 15 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 518/XXIV/16 w 
sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych dla Gminy i Miasta Węgliniec na 2017 rok. Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 
19.   
11. w sprawie zmiany uchwały 154/XII/15 z dnia 24 listopada 2015 r w sprawie trybu 

udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli oraz innych form 
wychowania przedszkolnego, prowadzonych na terenie Gminy i Miasta Węgliniec 
przez osoby fizyczne lub osoby prawne inne niż jednostka samorządu terytorialnego 
oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowo ści ich pobrania i wykorzystania 

Przewodniczący Komisji GF i Przewodnicząca Komisji OiK poinformowali, iż komisje te 
pozytywnie zaopiniowały niniejszy projekt.  
Dyskusji nie podjęto.  
15 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 519/XXIV/16 w sprawie zmiany uchwały 
154/XII/15 z dnia 24 listopada 2015 r w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 
niepublicznych przedszkoli oraz innych form wychowania przedszkolnego, prowadzonych 
na terenie Gminy i Miasta Węgliniec przez osoby fizyczne lub osoby prawne inne niż 
jednostka samorządu terytorialnego oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich 
pobrania i wykorzystania. Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 20.   
12. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego 
Przewodniczący Komisji GF poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekty 
uchwał oznaczone DRUK 8.12. do DRUK 8.18. proponując w każdym przypadku okres 
dzierżawy/najmu „do 5 lat” .  
Nie wniesiono ani uwag, ani innych propozycji. Nie podjęto także dyskusji. 
Z uwzględnieniem w/w okresu najmu, 15 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 
520/XXIV/16 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego 
i zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego. Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 
21.   
13. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego 
Z uwzględnieniem okresu najmu „do 5 lat”, 15 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 
521/XXIV/16 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego 
i zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego. Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 
22.   
14. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne  
Z uwzględnieniem okresu dzierżawy „do 5 lat”, 15 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 
522/XXIV/16 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego 
i zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne. Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 
23. 
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15. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 
zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne  

Z uwzględnieniem okresu dzierżawy „do 5 lat”, 15 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 
523/XXIV/16 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego 
i zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne. Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 
24.   
16. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne 
Z uwzględnieniem okresu dzierżawy „do 5 lat”, 15 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 
524/XXIV/16 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego 
i zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne. Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 
25.   
17. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego 
Z uwzględnieniem okresu najmu „do 5 lat”, 15 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 
525/XXIV/16 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego 
i zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego. Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 
26.   
18. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy dzierżawy gruntu pod zabudowę kubaturową 
Z uwzględnieniem okresu dzierżawy „do 5 lat”, 15 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 
526/XXIV/16 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego 
i zawarcie umowy dzierżawy gruntu pod zabudowę kubaturową. Niniejsza uchwała stanowi 
zał. nr 27.   
W związku z wyczerpaniem spraw w BLOKU UCHWAŁ, ok. godz. 10.55, prowadzący 
posiedzenie ogłosił przerwę.  
 
Po wznowieniu obrad, ok. godz. 11.15, przystąpiono do realizacji punktu SPRAWY 

ORGANIZACYJNE; 
1. Ustalono, że komisje nie wypracowały żadnych wniosków w okresie międzysesyjnym.  
2. Przewodniczący Rady przedstawił korespondencję, jaka wpłynęła do Rady w okresie 

międzysesyjnym. W kilku z tych spraw Rada przyjęła, że; 
� Zmiany nazw ulic na terenie tut. gminy, mające nastąpić w myśl przepisów ustawy z 

dnia 01.04.2016r o zakazie propagowania komunizmu lub innego ustroju totalitarnego 
przez nazwy budowli, obiektów i urządzeń użyteczności publicznej, winny zostać 
poprzedzone konsultacjami społecznymi podczas planowanych spotkań w 
poszczególnych miejscowościach, przy okazji omawiania spraw związanych z 
gospodarką odpadami komunalnymi. 

� Nie wnosi uwag do propozycji lokalizacji miejsc parkingowych w Węglińcu na 
działce nr 233 oraz przesunięcia bramy wjazdowej i ogrodzenia cmentarza. 

� We wnioskowanych przez Komisję Rolnictwa Leśnictwa i Ochrony Środowiska 
spotkaniach z mieszkańcami poświęconych gospodarce odpadami uczestniczyli będą 
radni z poszczególnych okręgów wyborczych. Poza tym, spotkania powinny być 
zorganizowane w uzgodnieniu z sołtysami poszczególnych miejscowości.  

3. Ustalono także wstępne terminy posiedzeń Rady w miesiącu grudniu.  
 
Punkt ODPOWIEDZI NA INTERPELACJE I ZAPYTANIA został pominięty z uwagi, iż nie zgłoszono 
ani interpelacji ani pytań.  
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W punkcie WOLNE GŁOSY I KOMUNIKATY; 
Przewodniczący powitał w tym miejscu przedstawicieli Zakładu Usług Komunalnych: 
Dyrektora Krzysztofa Polewskiego i Główną księgową Sylwię Lichnerowicz. Przybyli 
odnieśli się do zgłoszonego w dniu 22 bm., na wspólnym posiedzeniu komisji, pytania 
radnego K.Kutrowskiego o to, skąd wynika wzrost wynagrodzeń w ZUK o 100 tys. zł, 
zapisany w budżecie roku 2017, w stosunku do lat poprzednich. Z przedstawionych 
informacji wynikało m.in., iż na powyższe składały się następujące fakty: zakładane, a nie 
zrealizowane w roku 2016, przejście obiektów sportowych i kubaturowych do gminy wraz z 
przeniesieniem 1 etatu administracyjnego i likwidacją 1 etatu fizycznego, dwie odprawy 
emerytalne oraz wymuszony przepisami wzrost wynagrodzeń (wzrost stawki minimalnej i 
minimalnej kwoty umowy zlecenia). Dyrektor odniósł się również do pytań radnych. 
Dotyczyły one: podatków, jakie opłaca ZUK, możliwości wymiany okien w tzw. deleżaku w 
Węglińcu, zabezpieczenia w postaci lokali na wypadek konieczności zakwaterowania osób, 
które wskutek różnego rodzaju sytuacji losowych utracą swoje mieszkania, problemów z 
szambem znajdującym się przy budynku, w którym mieści się świetlica w Kościelnej Wsi,  
aktualnego stanu sprawy sądowej o eksmisję lokatorów budynku ośrodka zdrowia w 
Czerwonej Wodzie, regulowania opłat za korzystanie z obiektów sportowych przez kluby 
sportowe, sprawy związanej z siłownią mieszczącą się na stadionie w Węglińcu, 
przewidywanych działań związanych utrzymaniem i funkcjonowaniem stadionu w Węglińcu 
od strony etatowej i finansowej. 
(ok. godz. 12.20 sesję opuścili radny Grzegorz Tyrakowski i radna Elżbieta Grabowska) 
Dalsze sprawy, do których odniósł się Dyrektor, dotyczyły planowanych w 2017 roku 
zakupów związanych z obiektem stadionu w Węglińcu oraz środków i prac wykonywanych 
na pozostałych obiektach sportowych.  
Natomiast Burmistrz odniósł się do pytania o aktualny stan możliwości pozyskania środków 
na realizację planowanych w gminie inwestycji wodno-kanalizacyjnych.  
 
                Stwierdzając, iż porządek obrad został wyczerpany Przewodniczący Rady o godz. 
12.50 zakończył posiedzenie słowami: „Zamykam dwudziestą czwartą sesję Rady Miejskiej 
Węglińca”.    
        
 
 
          PRZEWODNICZĄCY RADY  
 
          (-) WALDEMAR BŁAUCIAK  

 

 

Protokółowała: 
M.Janczak-BRM  

Węgliniec, 11 stycznia  2017 r  


